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PROTOKÓŁ NR 32/21 
POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ RADY POWIATU W GRYFINIE 

- zdalny tryb obradowania -  
z dnia 23 marca 2021 r. 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12:00 i trwało do godz. 13:55 w trybie zdalnym.  
W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Starosta 
Gryfiński Wojciech Konarski, Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar, Skarbnik Powiatu Jolanta 
Staruk, Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska, Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego 
Waldemar Derkacz, Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta 
Lorenowicz-Bień, Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma. W związku  
z nieobecnością Przewodniczącego Jarosława Przygody, Hubert Andrych pełnił funkcję 
Przewodniczącego Komisji w zastępstwie (wyznaczony jednogłośnie przez Członków 
komisji). Posiedzenie otworzył, stwierdził kworum i w zdalnym trybie obradowania, 
poprowadził Zastępca Przewodniczącego Hubert Andrych. Głównym tematem posiedzenia 
była analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXVI sesję Rady Powiatu w Gryfinie.  
 
Ad. 2  
Porządek obrad 32 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie - zdalny tryb 
obradowania, został przedstawiony, stanowi zał. nr 2.  
 
Ad. 3  
Protokół nr 31/21 posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 22 lutego 2021 r. został przyjęty 
jednogłośnie (3 za, 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
  
Ad.4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXVI sesję Rady Powiatu w Gryfinie.  
 

I. Sprawozdanie za 2020 rok z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego zatrudnionych w placówkach 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Gryfiński (druk  
nr 1/XXVI); 
 

- brak pytań; 
 

II. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz sprawozdanie  
z działalności Komendy Powiatowej Policji za 2020 r. (druk nr 2/XXVI); 
 

- brak pytań; 
 

III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania  
z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie za rok 2020 
(druk nr 3/XXVI); 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
powiedziała, że jednostka realizuje zadania z zakresu pomocy społecznej, pieczy zastępczej, 
w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie i rehabilitacji społecznej oraz zawodowej 
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osób niepełnosprawnych. Jednostka zajmuje się sytuacjami kryzysowymi i dysfunkcją rodzin. 
W ocenie Dyrektora przygotowane sprawozdanie jest obszerne i szczegółowe jednak, gdyby 
pojawiły się jakiekolwiek pytania, to udzieli na nie odpowiedzi. Dyrektor dodała,  
że w 2020 r. pomimo pandemii, jednostka pracowała nieustannie, jeżeli nie wszyscy w trybie 
stacjonarnym, to również zdalnie. W ubiegłym roku jednostka pomimo realizowanych 
rokrocznie zadań, programów i projektów realizowała program związany z COVID-19. Był to 
program wsparcia dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie pandemii.  
W ramach tego programu była możliwość pozyskania środków w kwocie 315 219,00 zł  
na zakup sprzętu komputerowego, projektorów oraz odbiorników telewizyjnych dla dzieci z 
pieczy zastępczej. Dzięki tym środków była możliwość wyposażenia Centrum Placówek 
Opiekuńczo-Wychowawczych w dwie sale, tzw. izolatoria w razie zachorowań. Środki 
pozwoliły na wyposażenie dzieci w niezbędny sprzęt pozwalający realizować im obowiązki 
szkolne w trybie zdalnym nauczania. Jednostka również brała udział w programie PFRON, 
który skierowany był do osób niepełnosprawnych poszkodowanych w wyniku żywiołów lub 
sytuacji kryzysowej wywołanej chorobami zakaźnymi. Wsparcie miesięczne na jednego 
uczestnika wynosiło 500,00 zł, a łączna kwota, jaką pozyskał PCPR, wyniosła 365 500,00 zł. 
Dyrektor poinformowała, że jednostka składała wniosek konkursowy do Ministerstwa 
Rodziny i Polityki Społecznej, program był skierowany do dzieci z pieczy zastępczej, które 
podczas swojego dorastania w rodzinie biologicznej doznały przemocy, który zakończył  
się z końcem 2020 r.  
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy w pełni zostały zaspokojone potrzeby dzieci,  
czy dodatkowe środki nie byłyby potrzebne. 
 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
odpowiedziała, że pomoc osobom niepełnosprawnym była pomocą kierowaną do pewnej 
grupy osób niepełnosprawnych, nie wszystkich. Pewna grupa, która mogła skorzystać  
z pomocy złożyła wnioski i z niej skorzystała. Do wszystkich gmin zawsze jest wysyłana 
informacja, więc kto był zainteresowany i mógł składać na dany program wniosek, to go 
składał i otrzymał takie wsparcie. Odnosząc się do tego, czy pomoc była pełna odpowiedziała, 
że trudno na to jednoznacznie odpowiedzieć. Wszystkie osoby ubiegające się o pomoc  
w 2020 r. otrzymały ją w miarę możliwości. Mowa o turnusach rehabilitacyjnych, gdzie Rada 
Powiatu przesuwała środki ze względu na trudną sytuację i zawieszenie działalności 
ośrodków rehabilitacyjnych. Przyznana pula środków z PFRON na 2020 r. praktycznie  
w pełni została wykorzystana na rzecz osób niepełnosprawnych, została zwrócona 
symboliczna kwota ok. 5,00 zł. 
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy zostało złożonych dużo wniosków na 
dofinansowanie remontów łazienek, czy jest kolejka oczekujących? 
 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
odpowiedziała, że wszystkie kompletne wnioski złożone w roku ubiegłym zostały 
zrealizowane. Dodała, że ma nadzieję, że w bieżącym roku również będzie możliwość 
wsparcia osób niepełnosprawnych z terenu Powiatu Gryfińskiego. 
 
Radna Agnieszka Gralak odnosząc się do wizyt koordynatorów zapytała, czy jest określone 
minimum takich wizyt, czy decyduje o tym sam koordynator, czy w okresie pandemii zostały 
ograniczone. 
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Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
odpowiedziała, że jeżeli chodzi o pracę koordynatorów, to są ustalone minima zespołów, 
ustalonych przez koordynatorów. W skład takiego zespołu wchodzą osoby z zewnątrz 
jednostki, tj. kuratorzy, pracownicy ośrodka pomocy społecznej, a także pracownicy jednostki 
w osobie dyrektora, koordynatora, w miarę potrzeb również pracownik socjalny. Wizyta 
koordynatorów PCPR w Gryfinie wynika głównie z potrzeb rodzin. Jeżeli jest taka potrzeba 
to koordynator jest nawet kilka razy w tygodniu. W okresie pandemii zespoły do tej pory 
odbywają się zdalnie jednak, kiedy sytuacja wymagała potrzeby interwencji odbywały się 
stacjonarnie z zachowaniem reżimu sanitarnego. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2021 r. (druk nr 4/XXVI); 

 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
powiedziała, że Prezes Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na podstawie ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudnianiu osób niepełnosprawnych przekazał w 2021 r. Powiatowi środki w kwocie  
2 521 857,00 zł, w tym na dofinansowanie kosztów działania warsztatów terapii zajęciowej -
1 410 240,00 zł. Zaproponowana wysokość środków finansowych na realizację zadań  
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2021 r. określa załącznik do niniejszego 
projektu uchwały. W tym roku po raz pierwszy będzie można wnioskować o dofinansowanie 
sprzętu rehabilitacyjnego dla instytucji. Wsparcie to jest skierowane dla przedsiębiorstw  
z terenu Powiatu Gryfińskiego – osób fizycznych prowadzących działalność gospodarczą  
w postaci rehabilitacji minimum 2 lata, Warsztatów Terapii Zajęciowej, Zakładu Aktywności 
Zawodowej. Dofinansowanie ze środków PFRON wynosi do 80% kosztów zakupu sprzętu, 
nie więcej niż do wysokości pięciokrotnego przeciętnego wynagrodzenia. Projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Powiatową Społeczną Radę ds. Osób 
Niepełnosprawnych w Gryfinie. 
 
Radny Tomasz Mirakowski poprosił o wykaz sprzętu rehabilitacyjnego o jaki można 
wnioskować w ramach zadania pn. Dofinansowanie sprzętu rehabilitacyjnego dla instytucji 
(odpowiedź znak: BRZ.0012.3.32.2021.MR – zał. nr 3). 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
W tym momencie posiedzenie opuściła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
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V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przekazania środków 
finansowych na rzecz Policji (druk nr 5/XXVI); 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Naczelnik Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego Waldemar Derkacz 
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz powiedział,  
że Komendant Powiatowy Policji w Gryfinie zwrócił się z wnioskiem o wsparcie finansowe  
w celu dofinansowania zakupu samochodu służbowego dla Komendy Powiatowej Policji  
w Gryfinie. Wzorem lat ubiegłych Biuro Logistyki Komendy Głównej Policji planuje  
w 2021 r. zakup pojazdów służbowych dla jednostek terenowych policji za połączone środki 
finansowe Komendy Głównej Policji i samorządów lokalnych w ramach projektu 50/50 przy 
planowanym dofinansowaniu 50 % wartości samochodu.  
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy samorządy również będą przekazywać środki. 
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz odpowiedział,  
że Komenda Powiatowa Policji zwróciła się również do gmin z prośbą o dofinansowanie.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wysokości opłat  

za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających 
przeznaczonych lub używanych do uprawiania sportu lub rekreacji z obszarów 
wodnych położonych na terenie powiatu gryfińskiego obowiązujących w roku 
2021 (druk nr 6/XXVI); 

 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz powiedział,  
że jak co roku Rada Powiatu musi ustalić opłaty za usunięcie i przechowywanie statków lub 
innych obiektów pływających przeznaczonych lub używanych do uprawiania sportu lub 
rekreacji z obszarów wodnych. Podstawą do określenia tych opłat jest obwieszczenie Ministra 
Finansów, które ogłaszane jest corocznie w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej 
„Monitor Polski”. Zarząd Powiatu proponuje Radzie Powiatu przyjęcie opłat maksymalnych 
wynikających z obwieszczenia. Naczelnik dodał, że od początku obowiązywania przepisów 
na terenie Powiatu nie było podstaw do stosowania.  
 

 Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie delegowania radnych  

do prac w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku (druk nr 7/XXVI); 
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz odpowiedział,  
że kadencja komisji trwa 3 lata. Kadencja Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 
Gryfińskiego zakończyła się z dniem 28 grudnia 2020 r., co spowodowało wygaśnięcie 
członkostwa w Komisji osób dotychczas delegowanych do jej składu. Zgodnie z przepisami 
Rada Powiatu deleguje do pracy w Komisji dwóch radnych.  
 
Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że nie ma nic do podanych kandydatur, aczkolwiek 
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uważa, że kandydatury powinny zostać zgłoszone dopiero na sesji.  
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński powiedział, że kandydaturę zgłosili dotychczasowi 
członkowie, tj. Radny Michał Kozakiewicz oraz Radny Zbigniew Szmaja. Komisja może 
zawnioskować o zmianę projektu uchwały.  
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały. 
(2 za; 1 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
W tym momencie posiedzenie opuścił Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego 

Waldemar Derkacz 
 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wystąpienia do Ministra 
Obrony Narodowej o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania 
wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym im. Bohaterów spod Siekierek 
wchodzącym w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Chojnie (druk  
nr 8/XXVI); 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Edukacji, 

Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
powiedziała, że zgodnie z uzasadnieniem Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych  
w Chojnie wystąpiła do Zarządu Powiatu z prośbą o złożenie wniosku do Ministra Obrony 
Narodowej. Termin złożenia wniosku upływa z dniem 31 marca br. Zespół Szkół 
Ponadpodstawowych w Chojnie od kilku lat prowadzi oddziały o profilu wojskowym. Szkoła 
w tym zakresie ma doświadczenie, została nawiązana współpraca z odpowiednimi 
podmiotami. W ostatnich latach szkoła brała udział w pilotażowym programie wspierania 
szkół, były to certyfikowane klasy wojskowe. W 2020 r. ustawa Prawo oświatowe dopuściła 
możliwość tworzenia oddziałów przygotowania wojskowego, które będą działać zamiast klas 
certyfikowanych. Jeżeli będzie zgoda, to od dnia 1 września 2021 r. będzie mógł powstać 
oddział przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym wchodzącego w skład 
ZSP w Chojnie.  
 
Radny Tomasz Mirakwoski zapytał, kto będzie finansował funkcjonowanie tego oddziału.  
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
odpowiedziała, że jeżeli chodzi o kwestię finansowania, jest subwencja oświatowa. Uczniami 
są uczniowie Liceum Ogólnokształcącego, na każdego ucznia jest stosowna waga. Zgodnie  
z przepisami została wprowadzona dodatkowa waga do subwencji w przypadku profilu 
wojskowego. Jeżeli chodzi o dodatkowe koszty, to związane są z zakupem umundurowania, 
transportem na obóz szkoleniowy, zakupem specjalistycznym, czy z transportem na zajęcia 
praktyczne. Dodatkowy koszt stanowiący wkład własny Powiatu, poza subwencją, został 
oszacowany przez Dyrektora jednostki na kwotę ok. 41 000,00 zł w ciągu czterech lat. Jeżeli 
zostaną spełnione wszystkie kryteria to Powiat zostanie dofinansowany w 80% przez 
Ministerstwo.  
 
Radna Agnieszka Gralak zapytała, kto do tej pory ponosił koszty związane  
z umundurowaniem uczniów. 
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Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
odpowiedziała, że Powiat oraz było również dofinansowanie z Ministerstwa na 
umundurowanie jak również na utworzenie strzelnicy.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zamiaru likwidacji 

Technikum Budowlanego im. ppor. Ryszarda Kuleszy w Zespole Szkół 
Ponadpodstawowych w Chojnie, zamiaru przeniesienia kształcenia z Technikum 
Budowlanego im. ppor. Ryszarda Kuleszy do innego technikum w Zespole Szkół 
Ponadpodstawowych w Chojnie oraz zamiaru przekształcenia Technikum 
Zawodowego im. ppor. Ryszarda Kuleszy w Zespole Szkół Ponadpodstawowych 
w Chojnie (druk nr 9/XXVI); 

 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
powiedziała, że projekt uchwały porządkuje sytuację organizacyjną szkoły. Co do zasady, 
jeżeli chodzi o funkcjonowanie szkół to w szkole nie mogą funkcjonować szkoły tego samego 
typu, którym właśnie w tym przypadku jest technikum budowlane i technikum zawodowe. 
Naczelnik dodała, że są to działania porządkowe, jednak muszą się odbywać w procedurze 
likwidacji, zgody Kuratora oraz poinformowania o tym fakcie uczniów.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
 

X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Gryfinie za 2020 r. (druk  
nr 10/XXVI); 
 

Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński powiedział, że przedmiotowe sprawozdanie 
odzwierciedla sprawy, którymi w 2020 r. zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 
Dodał, że sprawozdania pozostałych komisji zostały przyjęte na poprzedniej sesji Rady 
Powiatu w Gryfinie.  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 
 
XI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie petycji dotyczącej 

zaliczenia Jeziora Strzeszowskiego do strefy ciszy (druk nr 11/XXVI); 
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński powiedział, że jest to druga petycja dotycząca 
zaliczenia Jeziora Strzeszowskiego do strefy ciszy. Pierwsza z przyczyn formalnych nie była 
rozpatrywana przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Przedmiotowy projekt uchwały ma 
charakter intencyjny, który ma doprowadzić do ustalenia strefy ciszy na Jeziorze 
Strzeszowskim. 
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
XII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie pozbawienia odcinka drogi 

kategorii drogi powiatowej, poprzez wyłączenie z użytkowania (druk  
nr 12/XXVI); 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Naczelnik Wydziału Zarządzania 

Drogami Arkadiusz Durma 
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma powiedział, że projekt 
uchwały dotyczy odcinka drogi Nr 1423Z Boguszczyn – Jelenin - Narost na terenie Gminy 
Chojna. Nadleśnictwo Mieszkowice wystąpiło z propozycją przejęcia ww. odcinka drogi 
powiatowej  z uwagi na to, że jest zlokalizowana w lesie i służy wyłącznie gospodarce leśnej. 
Droga w dalszym ciągu pozostanie otwarta dla ewentualnego ruchu publicznego. Naczelnik 
dodał, że na tym odcinku nie ma regularnej komunikacji, ruchu publicznego więc 
okoliczności pozwalają na dokonanie zmiany ewidencji dróg - pozbawienie tego odcinka 
kategorii poprzez wyłączenie z użytkowania. Zgodnie z przepisami ustawy o drogach 
wymaga to podjęcia uchwały przez Radę Powiatu. Naczelnik dodał, że porozumienie w tym 
zakresie zostało zawarte wcześniej pomiędzy Powiatem, a Nadleśnictwem. 
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy były prowadzone uzgodnienia z mieszkańcami, 
ponieważ nie wie, czy porozumienie samo w sobie gwarantuje remonty tych dróg.  
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma odpowiedział, że droga 
przebiega po terenie bardzo słabo zaludnionym, a właściwie w ogóle nie zaludnionym. Jest to 
odcinek leśny, część tej drogi pozostaje w zarządzie Powiatu, ponieważ na początku tej drogi, 
patrząc od m. Chojna, jest jeszcze dojazd do m. Boguszczyn. Gmina Chojna zastrzegła,  
aby w późniejszym czasie nie było problemów dla mieszkańców tej miejscowości, ten 
odcinek w dalszym ciągu zostanie powiatowym. Natomiast odcinek od skrzyżowania do 
miejscowości Boguszczyn pozostanie przejęty przez Nadleśnictwo, aż do samego Jelenina.  
Z racji zadań właścicielskich utrzymaniem zajmie się Nadleśnictwo, z uwagi na to,  
że posiadają dużo większe fundusze na tego typu działania. Ten odcinek drogi w sieci dróg 
powiatowych nie odgrywa znaczenia. Dodatkowo utrzymanie tej drogi zawsze było 
problematyczne. Ze strony Nadleśnictwa droga będzie wykorzystywana najprawdopodobniej 
do transportu drewna.  
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński powiedział, że jest to droga, która nie spełnia 
żadnych warunków dróg powiatowych. Nie łączy siedziby Powiatu z siedzibą żadnej z gmin 
ani też nie łączy siedzib gminnych należących do Powiatu Gryfińskiego.  
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma powiedział, że nie wpisuje 
się w definicję dróg powiatowych, nie spełnia warunków technicznych drogi powiatowej i tak 
naprawdę nigdy nie powinna była zostać jej nadana kategoria drogi powiatowej.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
W tym momencie posiedzenie opuścił Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami 

Arkadiusz Durma 
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XIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2021 rok (druk nr 13/XXVI); 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że proponowane zmiany w budżecie 
powiatu dotyczą dwóch kwestii. Pierwszą z nich jest zabezpieczenie środków finansowych  
w kwocie 95 000,00 zł na modernizację sali gimnastycznej I LO w Gryfinie, zgodnie  
z decyzją Sanepidu z 2016 r. Drugą kwestią jest wprowadzenie po stronie dochodów  
i wydatków kwoty 1068,48 zł w związku z otrzymaniem przez Specjalny Ośrodek Szkolno-
Wychowawczy w Chojnie darowizny od Fundacji Studenckiej „Młodzi – Młodym”. 
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał o zasadność remontu „starej” sali gimnastycznej, skoro 
jest nowo wybudowana. Ponadto zapytał, w jakim stopniu ta „stara” sala gimnastyczna będzie 
lub jest wykorzystywana.  
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że w dobie pandemii i zdalnego trybu 
nauczania szkoły nie są użytkowane. Na sali gimnastycznej mieszczącej się w LO odbywały 
się zajęcia wychowania fizycznego i zapewne ta sala będzie służyć szkole w przyszłości, gdyż 
nie jest wycofana z użytkowania. Zalecenia z Sanepidu wskazują na wykonanie prac 
remontowych w zakresie wymiany posadzki i odmalowania sali.  
 
Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że będzie przeciwny, ponieważ jest nowa sala 
gimnastyczna, chyba że w dalszym ciągu są jakieś trudności. Radny dodał, że w chwili, kiedy 
powróci stacjonarny tryb nauczania, to „nowa” sala powinna zaspokoić potrzeby w całości.  
Radny uważa, że te środki powinny zostać przeznaczone na inny cel z zakresu oświaty, a nie 
na remont sali, która najprawdopodobniej w tym roku nie będzie użytkowana z powodu 
pandemii. Nawet, jak posadzka jest uszkodzona to nie zagraża budynkowi. Radny ma duże 
wątpliwości, co do celowości tych środków. Poprosił, aby Pan Dyrektor na sesję przygotował 
informację na piśmie dot. organizacji pracy zajęć wychowania fizycznego na dwóch salach. 
Czy faktycznie jest potrzebna „stara” sala? 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że z logicznego punktu widzenia jest 
potrzebna, ponieważ jak wskazuje sama nazwa hali widowiskowo-sportowej, w przypadku 
zawodów będzie w takim momencie wyłączona dla szkoły z użytkowania. Sala gimnastyczna 
w szkole jest nieduża i może również służyć zajęciom pozalekcyjnym.  
 
Radna Agnieszka Gralak powiedziała, że sala zapewne będzie również wykorzystywana  
do przeprowadzenia różnego rodzaju apeli czy uroczystości szkolnych i przeprowadzenia 
matur. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że pomimo swojego stanu technicznego 
sala gimnastyczna była wykorzystywana cały czas do zajęć wychowania fizycznego. 
Proponowane zmiany mają na celu zrealizowanie zaleceń Sanepidu z 2016 r. Jest to obiekt 
użyteczności publicznej, za który Powiat jest odpowiedzialny, nawet jeśli technicznie jest on 
w dyspozycji Gminy Gryfino. Na ten moment jest to tylko darowizna, jest to obiekt Powiatu. 
Powiat chce dokonać modernizacji sali w czasie trwania zdalnego trybu nauczania, po to, aby 
zrealizować prace wynikające z przepisów bezpieczeństwa, tak jak to było czynione w innych 
szkołach, dla których Powiat jest organem prowadzącym. Starosta kontynuując 
poinformował, że miał spotkanie z Panem Burmistrzem, żadne ustalenia pisemne nie padły, 
wyłącznie ustne. Pan Burmistrz powiedział, że na potrzeby Liceum udostępni na rok 
nieodpłatnie halę widowiskowo-sportową, jednak tę decyzję sformalizuje w momencie, kiedy 
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będą odbywać się zajęcia w szkole. Starosta zrozumiał to tak, że jeżeli nauczanie w szkole 
powróci np. z dniem 1 września br., to do dnia 1 września 2022 r. szkoła będzie mogła 
korzystać z hali. Starosta dodał, że nie oznacza to, że dla własnych potrzeb, sali będącej 
integralną częścią szkoły, nie należy wyremontować. Pan Burmistrz na tym spotkaniu 
powiedział, że nie wyrazi zgody na podział tejże nieruchomości. Zdanie Zarządu na tym 
etapie się nie zmienia, Powiat oczywiście dla potrzeb szkoły może korzystać z hali po tym 
roku, o którym mówił, nawet odpłatnie, ale kiedy będzie wiadomo, jak jest opłatność, czy jest 
ona taka sama dla wszystkich, oczywiście proporcjonalnie do ilości godzin, jakie są potrzebne 
do przeprowadzenia zajęć wychowania fizycznego. Z tego, co w tym roku było proponowane, 
to około 20 godzin, a jeżeli Powiat będzie miał swoją salę, to też będzie wyglądało to inaczej. 
Starosta dodał, że należy spojrzeć na potrzeby szkoły przez pryzmat tego, że w momencie, 
kiedy była ona przekazywana Gminie Gryfino było 370 uczniów, dzisiaj tych uczniów jest 
270. Należy zwrócić uwagę na to, jak realizować niektóre podstawy programowe. Na dzień 
dzisiejszy niektóre klasy mają po 14 lub 20 uczniów. Czy racjonalnym jest organizowanie w-f 
na takiej liczby dzieci na hali widowiskowo-sportowej? Dodatkowo przy zajęciach w-f często 
również dzieli się klasę na dziewczęta i chłopców. Starosta dodał, że jeżeli Pan Burmistrz nie 
zmieni zdania warto przygotować sobie rezerwę, tym bardziej, że są zalecenia Sanepidu.  
 
Radna Agnieszka Gralak powiedziała, że posiadanie w dyspozycji dwóch sal spowoduje 
również, że będzie możliwość odbywania jednocześnie dwóch zajęć wychowania fizycznego 
w planie nauczania.  
 
Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że Pan Starosta Jego przekonał, poza informacją  
o zaleceniach Sanepidu, ponieważ znane są obiekty medyczne, które czekają kilkanaście lat. 
Radny zapytał, czy są środki finansowe na ten remont oraz czy zostanie on wykonany w tym 
roku, gdyż jest to najważniejsze, aby uczniowie nie czekali ze zgrozą, co będzie po tym roku 
łaskawie darowanym przez Pana Burmistrza.  
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że od pozytywnego głosu Radnego 
oraz pozostałych Radnych będzie zależało, czy w budżecie pojawią się środki na to zadanie. 
Zmiana w przedmiotowym projekcie uchwały dotyczy przeniesienia na to zadanie środków, 
które miałoby być wykonane w tym roku, jeżeli pandemia nie pokrzyżuje planów. Ponadto 
dodał, że równolegle został złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie 
infrastruktury sportowej. Wiadomo, że potrzeb szkół jest zawsze bardzo dużo, jednak można 
liczyć na dofinansowanie w wysokości od 20 tys. zł do 40 tys. zł. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
XIV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2039 (druk  
nr 14/XXVI); 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk omówiła zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2039, zgodnie z załączonymi do projektu uchwały 
objaśnieniami i załącznikami w formie tabelarycznej.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 
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Ad.5 Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy znany jest termin oddania do użytkowania nowego 
obiektu Szpitala. Radny dodał, że ma świadomość, że nowy obiekt będzie wymagał jeszcze 
jego wyposażania.  
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że fizycznie roboty i usterki zostały 
usunięty. Problem, o którym się dowiedział leżał po stronie miasta. Okazało się, że przy 
próbach ciśnienia na sieci miejskiej pojawiły się problemy. Pan Sekretarz musiałby 
potwierdzić, czy 30 marca br. jest terminem realnym na oddanie obiektu. Starosta 
kontynuując poinformował, że w budżecie powiatu są zabezpieczone środki finansowe, ale 
bardziej na problemy związane z bieżącą działalnością Szpitala, obecnie w tym zakresie nie 
ma problemów, ale mogą wystąpić. Starosta dodał, że zostały złożone dwa wnioski  
o dofinansowanie na sprzęt. Z chwilą oddania obiektu do użytkowania będą starania  
o uruchomienie, tego co było Szpitala „piętą Achillesa”, czyli izbę przyjęć, tj. etapami będą 
uruchamiać i oddawać do użytku poszczególne piętra. Kolejną sprawą jest to, czy personel, 
który na chwilę obecną jest okrojony, będzie w stanie poradzić sobie z dwoma wyzwaniami, 
gdyż od dnia 25 marca Szpital staje się ponownie szpitalem covidowym. Jest zawieszony 
oddział ginekologiczno-położniczy oraz chirurgiczny, ze względu na to, że brakowało 
jednego chirurga oraz przez salę chirurgiczną trzeba było się połączyć z nowym obiektem.   
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński powiedział, że prace zostały zakończone, badania 
sieci zewnętrznych wyszły pozytywnie. Termin 30 marca br. jest terminem realnym z tym,  
że jest to termin uzyskania pozwolenia na użytkowanie. W dniu wczorajszym wpłynęło pismo  
od Wykonawcy informujące o zakończeniu prac i dokonaniu odbioru obiektu. Dokumentacja 
ta łącznie z dokumentacją powykonawczą zostanie przekazana inspektorom nadzoru celem 
zaopiniowania.  
 
Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że ponowne przekształcenie szpitala w covidowy 
będzie ogromnym problemem dla kadry zarządzającej.  
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że wcześniejsza decyzja Wojewody 
została przez Wojewodę zniesiona. W dniu 22 marca br. wpłynęło pismo od Wojewody 
wyznaczając ponownie Szpital w Gryfinie jako covidowy. Starosta kontynuując dodał,  
że należy zapewnić bezpieczeństwo mieszkańcom i samorząd nie powinien protestować przy 
decyzji Wojewody. Zdaje sobie sprawę, że pewne sytuacje mogą skutkować przepływem 
lekarzy pomiędzy szpitalami. Starosta wierzy, że powiatową bazą i determinacją, jeżeli 
zaistniałaby taka sytuacja, będą w stanie odbudowywać oddziały i ściągać kadrę medyczną. 
Ponadto Starosta dodał, że obecnie Szpitalem zarządza dwóch prokurentów, ponieważ 
obecnie są w okresie wyboru nowego prezesa. Pan Piotr Ignaciuk złożył rezygnację. Zgodnie  
ze statutem Spółki prezesa powołuje Zarząd Powiatu w Gryfinie. Obecnie prowadzone  
są rozmowy.  
 
Radna Agnieszka Gralak powiedziała, że jakiś czas temu Radni otrzymali wykaz  
13 wniosków o uzyskanie środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 złożonych do 
Prezesa Rady Ministrów za pośrednictwem Wojewody i zapytała, czy Powiat otrzymał 
dofinansowania. 
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Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że Powiat Gryfiński był w tej puli 
powiatów i gmin, który nie otrzymał dofinansowania na żaden z wniosków, pomimo tego,  
że w tamtym czasie szpital powiatowy był przekształcony na covidowy i była prowadzona 
kwarantanna w Krajniku Górnym. Wnioski spełniały wymogi formalne i zostały złożone  
w terminie. Następnie Starosta poinformował, że w dniu jutrzejszym wpłynie wniosek  
Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój dot. petycji w sprawie zaliczenia Jeziora Strzeszowskiego 
do strefy ciszy. Jak wynika z przeprowadzonej rozmowy telefonicznej Burmistrz obawia się, 
że całkowite ustanowienie strefy ciszy spowoduje stagnację w tym regionie. Radnym zostanie 
przekazane pismo, celem zajęcia ostatecznego stanowiska, aczkolwiek Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji rozpatrzyła petycję w oparciu o posiadane materiały.  
 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 13:55. 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Magdalena Romankiewicz 
 
 
 
 Przewodniczący Komisji 

 
 Jarosław Przygoda 


